
 

 

 

Referat bestyrelsesmøde den 8.05.2023 

Dagorden punkt Sagsfremstilling Beslutningsreferat 

1. Fremmødte 
Godkendelse af 
dagsorden 

 Fremmødte: Marlene, Natascha, 
Patrick, Erik 
Afbud: Peer, Jens 

2. Konstituering af 
den nye bestyrelse 

Marlenes udtrædelse 
 
 
 
Valg af formand 
Valg af næstformand 
Valg af sekretær 
 
 
 
 
Suppleanter 
 
Godkendelse af forretningsorden 
 

Marlene har valgt at træde ud af 
bestyrelsen. Natascha er suppleant 
 
Bestyrelsen ser herefter således ud: 
Formand: Erik Rasmussen 
Næstformand: Patrick Sander Ramsing 
Sekretær: Peer Klug 
Bestyrelsesmedlem: Christian 
Frederiksen 
Bestyrelsesmedlem: Natascha 
Jespersen 
Suppleant: Jens Mikkelsen 
 
Forretningsorden blev godkendt og 
lægges på hjemmesiden 

3. Henvendelser fra 
grund-ejere 

Personlig fremmødte: 
Mails: 
Mail vedr. affaldsordning 
 
 
 
Mails vedr. belysning 
 
 
 
 
 
Breve: 
Brev fra Krebsen 98 om fældning 
af træer 
 
Henvendelser i kontortiden: 
 

Ingen 
 
Mail modtaget vedr. affaldsordning.  
Bestyrelsen bakker op om formandens 
besvarelse og afventer modsvar. 
 
Henvendelse om stibelysning hvor 
bestyrelsen lægger vægt på at vi 
etablerer stibelysning og ikke 
indgangsbelysning. Dette er også 
meddelt på 2 generalforsamlinger 
 
Brev fra Krebsen 98 om beskæring af 
stort fyrretræ, som er accepteret af 
bestyrelsen 
 
Henvendelser om belysning, nye pærer 
og forskellige spørgsmål 

4. Opsamling fra 
sidste 
bestyrelsesmøde 

Gennemgang og evaluering af 
generalforsamling. 
 
Er der noget vi skal have fokus 
på? 
3 ud af 9 forslag blev vedtaget. 
Gennemgang af disse 3  

Generel tilfredshed med forløbet af 
generalforsamlingen. Pænt fremmøde 
 
Vi skal have fokus på affaldsordning og 
stibelysning samt de 3 forslag som blev 
vedtaget 
 



 
Referat 
 
 
 
 
 
Beretning 
 

 
Patrick renskriver referatet og når vi 
har godkendt dette skal det 
underskrives digitalt og lægges på 
hjemmesiden. Desuden skal dirigenten 
også underskrive referatet 
 
Erik har renskrevet formandens 
beretning og den er klar til at blive lagt 
på hjemmesiden 

5. Status på 
igangværende 
opgaver og 
almindelig drift 

Høringssvar vedr. lokalplan 
 
 
 
 
 
Affaldsmøde den 11.5. 15.30 
starter i Krebsen på 3. 
parkeringsplads 
 
Ny aftale med TRIM - vedhæftes 
 
 
 
Stibelysningen 
 
 
 
 
 
Gennemgang af foreløbige  
Opgaver frem til 
generalforsamlingen 2024 

Bestyrelsen har indsendt høringssvar 
vedr. lokalplan 075. Høringssvaret kan 
ses på Egedal Kommunes hjemmeside. 
Andre grundejere har ligeledes 
indsendt høringssvar. 
 
Den 11.5. er der nyt møde med 
Kommunens affaldsgruppe. Invitation 
er sendt til bestyrelsen 
 
Det fremsendte tilbud fra TRIM er 
accepteret. Aftalen gælder til den 1.4. 
2026 
 
Jens og Erik har ugentlige møder med 
Egedal El. Lamperne i Vægten, 
Skorpionen og Vandmanden er ved at 
blive flyttet så de svarer til de 
godkendte tegninger 
 
Der er fremsillet en oversigt over 
opgaver frem til generalforsamlingen 
2024. Denne vil konstant blive 
revideret og fulgt op på. 
 

6. Status på nedsatte 
arbejds-grupper 

Foreløbig er der ingen aktive 
arbejdsgrupper 

Vi har ingen arbejdsgrupper p.t. og 
afventer forslag fra grundejerne. Vi 
forventer en ny arbejdsgruppe vedr. 
el-ladere, men grundejerne skal tage 
initiativet. Vi synes at vi har fremlagt 
de forslag vi kan. 

7. Status økonomi Budget 2023 
Budgetopfølgning 4 gange årligt 

Aftalt med Adlex at vi fremover laver 4 
budgetopfølgninger årligt. 1.3., 1.6., 
1.9 og 1.12 

8. Evt. Næste møde 12. juni, hvor vi 
inviterer afgående 
bestyrelsemedlemmer på 
smørrebrød 

Vi siger pænt farvel til Alexander og 
Marlene og holder en lille 
sommerfrokost. 
Mødet starter denne dag kl. 18. 

 


